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Despe norocul de a lucra cu profesionisti care îți confera încrederea si gradul de

libertate necesare pentru a te dezvolta si a nu ramâne în umbra lor. Andra

Constantinescu, dupa primii 5 ani petrecuți la ZRVP: Un loc în care nu ai cum sa

nu evoluezi: tipul de proiecte la care esti expus, complexitatea problemelor

dezbatute, caracterul de noutate al mandatelor creeaza premisele unei evolutii

constante si vizibile

Andra Constantinescu s-a alaturat firmei Zamfirescu Racoți Vasile & Partners (ZRVP) în urma cu cinci ani

și visul de a urma o cariera de litigator a început sa prinda contur.A gasit în echipa oameni degajati, colegi

dornici sa ajute si sa contribuie la o integrare rapida a celor veniți de pe bancile facultații.Atitudinea pe cât

de directa, pe atât de amuzanta si relaxata a lui Cosmin Vasile a ajutat-o sa treaca foarte repede peste

emotia colaborarii chiar din prima zi cu un managing partner.

În decursul timpului, Andra a fost implicata în proiecte alaturi de majoritatea avocatilor din firma si, asa

cum era de asteptat, de la fiecare dintre ei a avut ceva de învatat.A evoluat și a lucrat în mandate complexe,

cu impact asupra diverselor ramuri economice, precum domeniul imobiliar, energetic, petrolier, etc.

Avocatul ajuns pe poziția de managing associate spune acum ca, pentru a face parte din echipa ZRVP sunt

necesare o serie de ingrediente cumulative: cunostinte juridice solide, disponibilitate de a munci mult,

determinare, cunostinte de limba engleza etc.. ”Prin urmare, sigur nu este usor sa intri în echipa ZRVP.

Însa pentru cei pasionati de drept si care urmaresc sa evolueze din punct de vedere profesional, satisfactia

este pe masura efortului”, a spus Andra Constantinescu în interviul acordat 

Biz

Lawyer, pe care îl puteți

parcurge în cele ce urmeaza.

 

♦   ♦   ♦   ♦   ♦   ♦   ♦  

Biz

Lawyer: Când v-ați alaturat ZRVP și de ce ați ales aceasta firma? Care au fost primele impresii, cum a

fost în prima luna de munca în echipa ZRVP?

Andra Constantinescu: M-am alaturat echipei ZRVP în 2016. Îmi doream o cariera de litigator. În acelasi timp,

îmi doream sa fiu implicata atât în litigii complexe, cât si în arbitraje, astfel încât alegerea ZRVP a fost una

fireasca. Prima luna în cadrul echipei ZRVP mi-a aratat ca nu m-am înselat si ca am nimerit în locul potrivit pentru

combinatia de proiecte pe care o vizam.

Cum ați caracteriza spiritul echipei și atmosfera din firma? Cât de repede v-ați adapat cerințelor/regulilor?
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Descopera oportunitațile de recrutare de pe LegiTeam! GRATUIT.

 

         

Adaptarea a fost una destul de rapida, în principal datorita echipei: oamenii sunt degajati, dornici sa ajute si

contribuie la o integrare rapida a noilor colegi.

     

Cu ce avocați ați interacționat și care a fost câștigul profesional pentru dumneavoastra din aceasta

interacțiune?

Înca din prima zi am interactionat cu Cosmin Vasile: atitudinea lui pe cât de directa, pe atât de amuzanta si

relaxata m-a ajutat sa trec foarte repede peste emotia lucratului din prima zi cu un managing partner. Aceasta

prima interactiune mi-a oferit un preview a ceea ce aveam de învatat: viziunea sa strategica, capacitatea de sinteza

si de a transmite într-o maniera usor de urmarit un mesaj foarte convingator pentru a sustine pozitia clientului etc..

În decursul timpului, am fost implicata în proiecte cu majoritatea avocatilor din firma si, asa cum e de asteptat, de

la fiecare dintre ei am avut ceva de învatat.

Cum ați caracteriza activitatea dumneavoastra pâna acum? V-ați implicat în proiecte interesante? Ați

simțit ca va puteți descatușa energiile? 

Am avut ocazia sa lucrez în proiecte complexe, cu impact asupra diverselor ramuri economice, precum domeniul

imobiliar, energetic, petrolier, etc. Într-adevar, fiecare nou proiect este o provocare profesionala întrucât în echipa

în care lucrez, aproape fiecare speta pe care o preluam antameaza chestiuni juridice diferite si complexe.

Am avut norocul de a lucra cu profesionisti adevarati, dedicati, de la care am avut foarte multe de învatat si care în

acelasi timp mi-au conferit încrederea si gradul de libertate necesar pentru a ma dezvolta si a nu ramâne în umbra

lor.

Care au fost cele mai fericite momente de împlinire profesionala, pâna acum?

Pâna acum, în top se afla: câstigarea unui dosar în care solicitasem anularea unei decizii adoptate de Autoritatea de

Supraveghere Financiara ca urmare a presiunii politice legate de un subiect de interes national; faptul ca am facut

parte din echipa care a aparat interesele României într-un litigiu arbitral initiat de investitori; câstigarea în ultima

instanta a unui dosar cu sanse foarte mici de succes în care nici macar clientul nu mai credea, dupa solutii

defavorabile în celelalte grade de jurisdictie.

 

 Intra pe portalul de concurența pentru mai multe articole referitoare la proiectele avocaților din aceasta arie de practica

 

 

În opinia dumneavoastra, cât la suta e munca și cât la suta e talent în evoluția unui avocat?

Ca în orice domeniu, evolutia unui avocat presupune talent, munca, determinare si pasiune. Fara pasiune munca
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devine o corvoada, fara munca talentul se iroseste, iar fara determinare munca nu conduce la aceleasi rezultate. Ce

proportie din fiecare este necesara depinde de la avocat la avocat, însa cert este ca, în opinia mea, aceste elemente

sunt interdependente si cumulative.

Este greu sa intri în echipa ZRVP? Merita efortul, prin prisma satisfacțiilor ulterioare?

Pentru a face parte din echipa ZRVP sunt necesare o serie de ingrediente cumulative: cunostinte juridice solide,

disponibilitate de a munci mult, determinare, cunostinte de limba engleza etc.. Prin urmare, sigur nu este usor sa

intri în echipa ZRVP. Însa pentru cei pasionati de drept si care urmaresc sa evolueze din punct de vedere

profesional, satisfactia este pe masura efortului.

Care ar fi marile provocari profesionale pentru dumneavoastra, într-un orizont de 2-3 ani? Cum va

pregatiți pentru a le face fața?

Sper sa pastrez aceeasi combinatie de tip de proiecte în care sunt implicata la ora actuala, dar sa cresc tot mai mult

procentajul rolului de coordonare pe care sa îl am în astfel de proiecte. Cât despre pregatire, parcursul obisnuit al

proiectelor în derulare asigura în mare parte elementele necesare pentru viitoarele provocari profesionale, însa am

în plan sa particip si la câteva cursuri de perfectionare.

De ce ați recomanda ZRVP celor care cauta noi provocari profesionale? Ce le-ați spune?

ZRVP este un loc în care nu ai cum sa nu evoluezi: tipul de proiecte la care esti expus, complexitatea problemelor

dezbatute, caracterul de noutate al fiecarui mandat aproape, colegii de la care ai de învatat, experienta în instanta si

în audierile din arbitraje creeaza premisele unei evolutii constante si vizibile.
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